

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXXXVII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

in me beneficia notiora: itaque discrimini vestro me subtraham, & ero præda victoris.

- I CAP. LXXXVII. Proximo deinde anno persecutus reginam Antoniamque Alexandream, ultimam bellis civilibus imposuit manum. Antonius seipse non segniter interemit, adeo ut multa desideria crimina vna morte redimeret. At Cleopatra, frustratis custodibus, inlata aspide, morsu sane eius experta muliebris
- 2 metus spiritum reddidit. Fuitque & fortuna & clementia Caesaris dignum, quod nemo ex his, qui contra eum arma tulerant, ab eo iussu eius sit interemptus. D. Brutum Antonii interemit crudelitas. Sex. Pompeium, ab eodem victum, idem Antonius, cum dignitatis quoque seruandæ dedisset fidem, etiam spiritu
- 3 priuauit. Brutus & Cassius, ante quam victorū n experirentur animum, voluntaria morte obierunt. Antonii Cleopatraque quis fuisset exitus, narrauimus. Canidius timidus decessit, quam professioni eius, quæ semper usus erat, congruebat. Vltimus autem ex interfectoribus Caesaris Parmensis Cassius morte pœnas dedit, ut dederat Trebonius.

- I CAP. LXXXVIII. Dum ultimam bello Asiatico Alexandrinoque Caesar imponit manum, M. Lepidus, iuuenis forma quam mente melior, Lepidi eius, qui triumphauit fuerat reipublicæ constituendæ, filius, Iunia Bruti sorore natus, interficiendi, simul in urbem reuertif-

ser,